
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen for halvøen Arrenæs  
10.jan. 2018 
 
Til stede: John, Jørgen, Peter, Claus og Liljan. Stig er syg. Referent: Liljan 
 
Auderødlejren 
Der er intet nyt fra den nye ejer af lejren. Udlændingestyrelsen har lejet den indtil marts 2018. Vi 
holder fortsat øje med udviklingen i lejren. Opsynsmanden kommer et par gange om ugen. Han er 
glad for at vi også holder øje med området. 
 
Kolonihaver 
John har intet hørt fra formanden. Han vil rykke for svar. 
 
Spildevand 
I artikel i Halsnæs Avis, uge 1 udtaler formand for Danmarks Naturfredningsforening, Birgitte 
Benzon Bang, at spildevand fra Hillerød via Pøle Å løber ud i Arresøen. Jørgen kontakter 
formanden.  
 
Bank og breve 
Da Arresøgruppen er en forening uden betalende medlemmer, betaler Grf.Arrenæs denne gang for 
hjemmesiden, kr.648,-.  
Peter har fået adgang til vores E-boks. Han fandt 2 gamle breve, som vi tidligere har modtaget på 
anden vis. Peter kontakter sekretariatet i kommunen for at være sikker på at vi får den post, som vi 
er berettiget til. Og for at forvisse sig om, at vi ikke skal kontakte hver enkelt forvaltning for at få 
det.  
D.d. er der 6 som ikke har betalt for 2017. De er så ikke stemmeberettigede til generalforsamlingen. 
Peter opdaterer medlemslisterne, så John kun sender ud til betalende medlemmer. 
 
Generalforsamling 
John laver dagsorden. Liljan har lavet et skriv til samtlige beboere på næsset. John printer det, så det 
er klar til afhentning fredag d.12.1. om eftermiddagen. Vi henter alle en bunke til manuel uddeling i 
løbet af weekenden. John sender både dagsorden og Liljans skriv via mail til betalende medlemmer 
senest 16.1. Claus booker lokalet og overvejer hvad vi kan spise. Og drikke.    
 
Evt. 
Bestyrelsens forslag til generalforsamlingen: Skal vi lave en sommerudflugt med Frederikke og 
spise pølser ved havnen? 
 
 
                                   
 

 
 

      
    
      
    
 


